



Learn English and Have Fun in beautiful Lethbridge, Alberta!

来我们美丽的亚伯达，莱桥市，学英语并愉快的玩！

Summer Camp - July and August 2017

夏令营-2017年7月-8月

We invite students aged 12 - 17 to come to Lethbridge for 1 - 4 weeks, learn English in an interactive way in real-life situations, and enjoy the beauty of the majestic Rocky Mountains in Southern Alberta! Lethbridge is a safe, hospitable, culturally diverse city with many parks and recreational facilities and Canadian families eager to open their homes to international students.

我们邀请年龄为 12-17 岁学生，时间 1-4 周，来我们莱桥，以互动的方式，在实际生活中学习英语。欣赏我们亚伯达南部雄伟的落基山脉！莱桥市是个热情好客，有着多元文化，安全的城市，我们有许多公园和娱乐设施，加拿大许多家庭愿意为国家学生打开家门。

Certified ESL teachers and small class size allows us to meet the learning needs of all students. Memorable cultural and recreational activities help students practice their English, grow friendships, and learn about Canadian culture at the same time.

通过认证的英语为第二语言的教师，以及小班教育，我们可以满足所有学生的学习需求。学生们可以从令人难忘的文化和娱乐活动中锻炼英语，发展友谊，同时了解加拿大文化。

Our Summer Camp package price includes the following:

夏令营费用包括以下几个方面

- homestay accommodation with an English-speaking Canadian family, including a private bedroom, a shared bathroom, and 3 meals per day (double homestay likely)
- 加拿大讲英语的家庭的住宿费，包括一个独立的卧室，共用的洗手间，三餐（有可能是两人一家）
- medical insurance, custodianship, and local transportation
- 医疗保险，监护费，和当地交通费
- camp T-shirt
- 夏令营 T 恤
- all sports, cultural activities, and field trips (see below)
- 运动，文化活动和短途旅行的费用（见下）
- certificate of achievement upon completion
- 结业证书

Each camp week includes:

每周活动包括

- 12 hours of ESL instruction, focused on speaking, comprehension, and writing skills
- 12 小时的英语为第二语言的教学, 重点强化口语, 阅读理解和写作技能
- 1 full-day excursion to a Southern Alberta site: [Waterton Lakes](#), [Head-Smashed-In Buffalo Jump](#), [Dinosaur Provincial Park](#), or [Crownsnest Pass and Frank Slide Interpretive Centre](#)
- [一天游览亚伯达南部风景, 水电湖 \(waterton\), 野牛跳峡谷, 恐龙公园雀巢关, 弗兰克滑坡陈列馆](#)
- A sports activity
- 一次体育活动
- An arts/culture activity
- 一次艺术或文化活动
- An excursion within Lethbridge
- 一次在莱桥市内游览

Fees are to be paid in Canadian funds. Contact

international.services@lethsd.ab.ca for costs.

费用需用加币支付。可以登录 international.services@lethsd.ab.ca 支付费用

Not included in price:

不包括的费用

- return airfare between your city and Calgary, Alberta (YYC)
- 往返亚伯达卡尔加里及城市间的机票
- costs for passport and visitor visa
- 护照和签证费
- spending money
- 个人花销

What to bring:

需要携带的物品:

- comfortable clothes for classes, shorts and a t-shirt for sports, swimsuit and towel, and good walking shoes
- 适合上课穿着的舒适衣服, 适合运动的短袖和短裤, 泳衣和毛巾, 适合走路的鞋子
- laptop or tablet (if you can) - free WIFI is available at home and school to complete assignments and to keep in contact with parents and chaperone or custodian
- 笔记本电脑或者平板 (如果可以的话) - 学校和家里都有免费 WiFi 作业并跟家长和监护人保持联系

See you in the summer!

暑假见!